
Juridiska föreningens styrelsemöte tisdagen den 18 maj

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Marie Larsson.

§ 2 Närvaro
Samtliga förutom Salomon Grape Nutti.

§ 3 Val av justerare
Till justerare valdes Marie Larsson och Emilia Liedbeck.

§ 4 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes. 

§ 5 Föregående protokoll
Föregående mötes protokoll föredrogs och godkändes.

§ 6 Kassör
Ny revisor vald och räkenskaperna 

§ 7 Informationsansvarig
Jobb på JF:s folder till nollorna är påbörjat, formatet kommer att bli likt tidigare år. 
Print och media kan både printa och sköta vikning av informationsfoldrar.
Papper till de gamla studenterna, avgång 2000 är nu utdelade.

§ 8 Webmaster/Marknad
Webb: Inget att rapportera

Marknad: Offerten för väskorna mottagen. Det blev billigare än förra året. 
Grundläggande för studieresan till Stockholm är nu fixat. I augusti tas vidare kontakta med 
berörda företag. Eventuella sponsorer till väskan diskuteras. Gamla väskor som ingen vill 
köpa kommer att delas ut på tävlingar och liknande. BPJ söker en samarbetspartner på 
universitetet. Deras affärsidé är att levereras böcker direkt till universitetet. Av BPJ:s 



försäljningspris skulle i så fall 7 % gå till juridiska föreningen. Mötet beslutar att samla in mer 
underlag och därefter ta ställning till erbjudandet. 

§ 9 Vice ordförande
Inget att rapportera.

§ 10 Sport
Inget att rapportera.

§ 11 Klubb
Inget att rapportera.

§ 12 De Facto
Tidningen kom ut som den skulle. Arbete med fotokatalogen påbörjat.

§ 13 Ordförande
Lösningar kring medlemskap i kåren har diskuterats.   

§ 14 Utbildning
Inget att rapportera.

§ 15 Övriga frågor
Marknadsföring av juridiska föreningen. Mötet beslutar att nästa tisdag blir sista mötet för 
terminen. 

Vid protokollet,
Robin Andersson,
Informationsansvarige och sekreterare

___________________________ ___________________________
Justerat, Marie Larsson Justerat, Emilia Liedbeck
Ordförande Vice Ordförande


